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第4回全国大会自由論題 研究報告募集！

· 開催日：2015年10月3日（土）
· 場所：ハリウッド大学院大学（六本木ヒルズ ハリウッドビューティプラザ）
下記の要領で報告者を募集します。多数のご応募をお待ちしています。

★自由論題報告★
· 原稿フォーム：ワープロ入力　A4用紙4枚以内　1ページ　35文字×38行（横書・目安）

· 受付期間：受付中～2015年8月14日（金）
· 使用言語：日本語、英語、中国語
· テーマ：ビューティビジネスに関するもの
· 提出先：〒106-0032　東京都港区六本木6-4-1　六本木ヒルズ ハリウッドビューティプラザ　10F
ビューティビジネス学会　事務局　宛      
※提出はeメールでも受付ます。jabb@jabb.jpまで添付ファイル（word)　にてご提出ください。
※提出の際、報告レジュメに自由論題研究報告応募票を添付のこと。応募票は学会HP（http://jabb.jp/）からダウンロードできます。

· レジュメ審査：大会委員会にて審査（結果は事務局より通知します）

Call for Papers
Japan Academy of Beauty Business- 2015(the 4th) Annual Meeting
The annual meeting of Japan Academy of Beauty Business will be held in Hollywood Graduate School of Beauty Business on October 3, 2015. You are invited to submit papers that deal with any beauty business topic. 

Official Languages: Papers and presentations should be in English, Japanese or Chinese.
Submission rules: 

1. One copy of the abstract must be received by Aug 14, 2015.
2. Please submit your abstract and the application form (Word document), which you can download from http://jabb.jp  

3. Abstract must not exceed four pages on A4 paper including figures, tables, and references. 

4. All paper submissions should be sent to: Japan Academy of Beauty Business 

    Hollywood Beauty Plaza 10F, 6-4-1 Roppongi, Minato, Tokyo 106-0032 Japan

Papers will be selected for presentation by a blind review process.

第四次年会自由论题 发表者征集！

2015年10月3日（星期六）于：好莱坞大学院大学
本学会以以下要领征集研究发表。期待踊跃投稿。

★自由论题发表★

· 投稿形式：Word形式 A4纸4页以内　每页　35字×38行
· 受理时间：即日～2015年8月14日（星期五）
· 使用语言：日语、英语、中文
· 题目：与美丽商务相关的题目
· 提交地址：（邮编106-0032）日本东京都港区六本木6-4-1　好莱坞美丽廣場10楼
美丽商务学会事务局
※也可以电子邮件方式提交。请将稿件以附件形式（word)发送到jabb@jabb.jp。
※提交时请附上<自由论题研究报告应征票>。应征票可在学会的主业（http://jabb.jp/）下载。
· 投稿的审查：在大会委员会上进行审查（由事务局通知审查结果）
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